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SVET STARŠEV 
 
Dol pri Ljubljani, 30. 9. 2022 
 
 

ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV OŠ JANKA MODRA, DOL PRI LJUBLJANI, 
ŠOLSKO LETO 2022/2023 
 
 
Seja je potekala v torek, 27. 9. 2022, ob 17.00 uri v dvorani matične šole.  
 
Poleg predstavnikov sveta staršev sta bila na seji prisotna ravnatelj Gregor Pečan in 
zapisničarka Nataša Predalič.  Lista prisotnih je priloga zapisnika.  
 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

2. Konstituiranje sveta staršev, izvolitev predsednika sveta staršev in njegovega 

namestnika. 

3. Obravnava in potrditev zapisnika 3. seje sveta staršev z dne 8. 6. 2022 

4. Obravnava Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/23 in oblikovanje mnenja. 

5. Razprava o  Poročilu o uresničevanju letnega delovnega načrta za šolsko leto 2021/22. 

6. Imenovanje dveh nadomestnih članov izmed zaposlenih v upravni odbor šolskega 

sklada. 

7. Pridobitev soglasja za zbiranje prispevkov za material za likovni pouk in material v OPB.  

8. Razno, predlogi vprašanja, pobude, pohvale staršev.  

 
 
Ad1) 
Prisotnih je 37 članov od 49-ih članov sveta staršev in 7 namestnikov, zato je svet staršev 
sklepčen. Prisotni soglasno potrdijo predlagan dnevni red. Ravnatelj pojasni, da mora prvo 
sejo Sveta staršev sklicati on in jo tudi vodi do konstituiranja sveta in izvolitve predsednika ter 
namestnika Sveta staršev. 
 
Ad2) 
Ravnatelj prisotnim pojasni, da lahko za predsednika in namestnika glasujejo samo člani Sveta 

staršev in ne njihovi namestniki. Pred izvedbo glasovanja pa morajo člani sprejeti sklep o 

načinu glasovanja. Glasovanje je lahko javno ali tajno. Prisotni člani sveta soglasno sprejmejo 

sklep, da bodo o predsedniku in namestniku glasovali javno. Prisotni namestniki ne glasujejo. 

Ravnatelj prisotne pozove h kandidaturi za predsednika in namestnika. Člani se sami ne javijo, 

nekaj članov pa predlaga, da predsednica ponovno postane Anja Divjak. Anja Divjak izjavi, da 

s kandidaturo soglaša. Tudi za mesto podpredsednika se nihče ne javi sam. Članica Sveta 

http://www.os-jmdol.si/?ddownload=5508
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staršev predlaga, da namestnik ostane Jure Rabič, predlog podpre tudi nekaj ostalih staršev. 

Jure Rabič se s kandidaturo za namestnika strinja. Drugih kandidatov ni. Prisotni člani glasujejo 

za predlagana kandidata, nihče ne glasuje proti. 

Izvoljena predsednica in namestnik se zahvalita za zaupanje in predsednica prevzame vodenje 

seje. Pred nadaljevanjem seje se še predstavi vsem članom Sveta, ki je še ne poznajo. 

 

SKLEP 1: 
Volitve predsednika Sveta šole in njegovega namestnika se izvedejo javno. Sklep je sprejet 
soglasno. 
 
SKLEP 2: 
Predsednica Sveta šole v šolskem letu 2022/23 je Anja Divjak, namestnik predsednice Sveta 
šole v šolskem letu 2022/23 je Jure Rabič. Sklep je sprejet soglasno. 
 
Ad3) 
Ravnatelj prosi za popravek zapisnika pri zadnjem odstavku, ki se nanaša na predlog kodeksa 
oblačenja, saj ni sam predlagal kodeksa, ampak je z velikim veseljem sprejel pobudo staršev. 
Odstavek »Enega od staršev zanima kaj menijo v šoli o učencih, ki v šolo hodijo v precej 
neprimernih oblačilih. Ravnatelj pojasni, da bodo za prihodnje šolsko leto pripravili kodeks 
oblačenja, ki bo temeljil na predhodnem posvetovanju z zaposlenimi, starši in učenci.« 
se nadomesti z »Enega od staršev zanima kaj menijo v šoli o učencih, ki v šolo hodijo v precej 
neprimernih oblačilih in predlaga , da bi v OŠ Janka Modra sprejeli kodeks oblačenja. 
Ravnatelj odgovori, da z velikim veseljem sprejema pobudo staršev, zato bodo za prihodnje 
šolsko leto pripravili smernice glede za šolo primernega oblačenja, ki bodo temeljile na 
predhodnem posvetovanju z zaposlenimi, starši in učenci.« 
V nadaljevanju na kratko pregledajo sklepe, pobude in vprašanja s prejšnje seje. Anja Divjak 
se zahvali za štiri nova parkirna mesta pred šolo in omeni, da starši še vedno pravijo, da imajo 
težave s parkiranjem, zato predsednica predlaga, da šola situacijo spremlja in v primeru 
nadaljevanja težav zaposlene pozove, da parkirajo na drugi strani parkirišča. Ravnatelj prosi 
starše, da prilagodijo hitrost vožnje, saj glavna težava ni parkiranje zaposlenih, ampak veliko 
prehitri vozniki, ki se jim zjutraj mudi v službo. 
Predsednica vpraša, če so tudi v tem šolskem letu težave z nasiljem na avtobusnih prevozih. 
Starši tega še niso opazili, prav tako tega ne opažajo na šoli, ravnatelj pa starše opozori, da 
morajo v primeru zaznanega nasilja to še isti dan sporočiti v šolo, saj bodo le tako lahko 
primerno in hitro ukrepali. V razpravi eden od staršev opozori, da naj bi med zapornicami v 
Lazah spet ostal šolski kombi, ravnatelj obljubi, da bo preveril pri voznikih. 
Na vprašanje kako kaže s pobudo za obveščanje o knjižnični izposoji, ravnatelj odgovori, da bi 
morali imeti starši kreirana gesla in je vzpostavitev takšnega sistema zaenkrat prevelik zalogaj. 
Na pobudo, da bi ponovno uvedli kartončke za izposojo, ravnatelj obljubi, da bo vprašal če je 
to možno. 
Razprava se razvname med tematiko o lanskoletnem odpovedanem izletu devetošolcev. 
Predsednica Sveta vpraša ali je šola v začetku leta navedla pogoje, ki jih morajo učenci 
izpolnjevati, da bi se izleta lahko udeležili, o čemer je bilo govora na prejšnji seji, vendar 
ravnatelj pove, da posebni pogoji niso potrebni, saj ima šola določena pravila, ki se jih morajo 
učenci držati tudi sicer. V skladu s pravili bi šola lahko vsakega učenca, za katerega presodijo, 
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da bi lahko ogrožal druge učence, pustila doma in to se ni še nikoli zgodilo, razen pri 
lanskoletnem zaključnem izletu devetošolcev. Ravnatelj na ugovor staršev, da to ni pravično 
do tistih, ki so pravila upoštevali in bi morali imeti zaključni izlet pripomni, da šola zaključnega 
izleta ni dolžna organizirati in da bi lahko starši tudi sami organizirali izlet. Doda še, da so starši 
kar za okoli 40 odstotkov otrok za zadnji športni dan napisali opravičila in se vprašal ali jim je 
torej res v interesu, da otroci kam gredo. Ena od staršev pove, da na šoli, kjer je zaposlena, 
razredniki sami naredijo izbor zaključnih izletov in pri tem starši nimajo glavne besede. Pove 
še, da ne prakticirajo izletov v Gardaland in podobnih, so pa lani šli na Bled, kjer je bil vključen 
tudi paintball. Ravnatelj pove, da on otrok ne bo peljal na paintball, saj bo šola odgovorna, če 
otroci ne bodo upoštevali pravil in bo prišlo do nesreče. Starši zaključijo razpravo z mnenjem, 
da bi lahko šola k reševanju takšnih težav pristopila na drug način, da pa očitno raje izberejo 
najlažjo pot. 
 
SKLEP 3: 
Potrdi se zapisnik 3. seje Sveta staršev v šolskem letu 2021/22 z upoštevanim popravkom 
zadnjega odstavka.  
Sklep je sprejet soglasno.  
 
Ad4) 
Ravnatelj predstavi Letni delovni načrt za šolsko leto 2022/23 in pojasni, da ne odstopa veliko 
od prejšnjih let. 
Predsednica ga vpraša zakaj ni večjega nabora interesnih dejavnosti in izbirnih predmetov. 
Ravnatelj pojasni, da ponudijo toliko predmetov kot je interesa in kot ima šola kadrovskih pa 
tudi prostorskih (šport) zmožnosti. Kvalitetno lahko dejavnost izvaja samo nekdo, ki je za to 
usposobljen, pri interesnih dejavnostih pa se držijo načela, da te ne smejo biti predrage za 
starše. 
Na vprašanje starša zakaj v vrtcu odpada angleščina, saj mora učitelj, ki jo izvaja pogosto 
nadomeščati manjkajoče učitelje v šoli, ravnatelj pove da tudi v šoli veliko odpada prav 
angleščina, ker imajo kadrovske težave. V nadaljevanju pojasni, da pri nekaterih predmetih z 
manj interesa te izvajajo tudi z manjšim številom učencev. Pove, da bo drugo leto najbrž kar 
sam primoran poučevati šah, želi si tudi, da bi dobili učitelja robotike za katero je velik interes. 
Ena od staršev poda pripombo, da v Dolskem izvajalec nogometa združuje vrtčevske otroke z 
otroki 1. in 2. razreda in se potem večinoma posveča mlajšim – to problematiko bo ena od 
staršev, ki pozna izvajalca, sporočila naprej. 
Predsednica vpraša za razloge za odpoved zimovanja za vrtčevske otroke. Ravnatelj pove, da 
je dobil pojasnilo, da so se med otroki v zadnjem obdobju stvari spremenile in so otroci po 
treh dneh želeli domov. Vzgojiteljice so zaradi številnih težav rekle, da se tega ne gredo več. 
Ena od prisotnih mam v dvorani izrazi začudenje nad tem pojasnilom, saj so bili odzivi staršev 
in otrok po njenih izkušnjah pozitivni in jim ni nihče rekel, da so bile kakšne hude težave. Ena 
od staršev prav tako izrazi presenečenje nad takšnim pojasnilom, saj se spomni, da so bile 
objavljene tudi fotografije kako so se imeli otroci lepo in ni bilo nič rečeno, da je bilo karkoli 
narobe. Ravnatelj pove, da mu je bilo to tako predstavljeno in doda, da se lahko Letni delovni 
načrt tudi dopolni. Prisotni starši izrazijo željo, da se zimovanje izvede. Pripombe s strani 
staršev so tudi, ker ne bo trodnevnega tabora, ki se je v preteklih letih izvajal za otroke stare 
3-4 leta. Ravnatelj pove, da naj bi se tabor od sedaj naprej izvedel za učence od 5-6 let, vendar 
so letošnje skupine 5-6 let že bile na taboru, zato se v tem šolskem letu ne izvede. Ena od mam 
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pove, da jim je bilo prejšnje leto rečeno, da bodo otroci, ki takrat niso šli, imeli to možnost v 
tem šolskem letu. Drugi izmed staršev pove, da je bilo njim na sestanku rečeno, da je tudi 
kvaliteta izvajalca padla in da je za otroke preveč 3 ure dopoldanskih in 3 ure popoldanski 
aktivnosti. Eden od staršev poda predlog, da se med starši izvede anketa in se letni načrt 
potem smiselno dopolni. Večina meni, da enodnevni izleti ne morejo nadomestiti izletov za 
več dni. Ena od staršev prosi naj bo na seji Sveta staršev prisotna tudi pomočnica ravnatelja, 
to so namreč prosili že večkrat, saj bi bila omenjena problematika mnogo hitreje razjasnjena. 
 
SKLEP 4: 
Člani sveta staršev izdajajo pozitivno mnenje k predlaganemu letnemu delovnemu načrtu 
za šolsko leto 2022/23 z upoštevanjem podanih pripomb. 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
Ad5) 
Pri razpravi o Poročilu o uresničevanju letnega delovnega načrta za preteklo šolsko leto 
ravnatelj pove, da so pri nekaterih rezultatih NPZ rahlo pod povprečjem, kar se sicer zgodi 
redko. V šoli vedno sprejmejo ukrepe za izboljšavo, ampak težava je v pomanjkanju motivacije 
učencev in posledično zelo skromna udeležba na pripravah, obenem pa povprečje znižajo 
rezultati tistih, ki namerno oddajo prazne pole. Rezultati so slabši pri angleščini in eden od 
staršev je mnenja, da je podajanje znanja pri angleščine slabo. Ravnatelj se z njim ne strinja, 
saj je pred leti izvedel anketo med nekdanjimi učenci in dobil rezultat, da jim je povprečna 
ocena padla zgolj za 0,1. Obenem poudari, da učenci na državnem nivoju na tekmovanjih v 
angleščini dobijo tudi zlata priznanja. Starše opomni, da bi se morali o rezultatih NPZja več 
pogovarjati z otroki. 
 
SKLEP 5: 
Člani sveta staršev se seznanjajo s Poročilom o uresničevanju letnega delovnega načrta za 
šolsko leto 2021/22. 
 
Ad6) 
Ker sta dve uslužbenki z 31. 8. 2022 prekinili delovno razmerje in sta bili tudi članici upravnega 
odbora šolskega sklada je potrebno imenovati nova člana, do izteka mandatnega obdobja 
sedanjemu upravnemu odboru. Na mesečni pedagoški konferenci učiteljskega zbora, dne 15. 
9. 2022 so za novi članici izbrali go. Mio Prudo Kermavner in go. Ksenijo Kržišnik Ficko. 
 
SKLEP 6: 
Svet staršev za mandatno obdobje do 26. 5. 2023 imenuje v upravni odbor Šolskega sklada 
nova člana: Mio Prudo Kermavner in Ksenijo Kržišnik Ficko. 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
Ad7) 
Ravnatelj pove, da so lansko leto za OPB in likovni material zbirali po 3 evre, letos pa so se na 
aktivih odločili, da bi zbirali po 5 evrov in sicer po 5 evrov na učenca, ki je vsaj eno uro v 
podaljšanem bivanju (od 1. do 5. razreda), po 5 evrov na učenca za vse učence od 1. do 5. 
razreda za likovni material in po 2 evra na učenca za vse učence od 6. do 9. razreda za likovni 
material, saj jim je v lanskem letu ostalo nekaj manj kot 700 evrov sredstev. 
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Na vprašanje kaj se je kupilo iz teh sredstev ravnatelj našteje kupljen material (žoge, kolebnice, 
šeleshamer, itd). Starši na hitro izračunajo, da, če 400 otrok plača po 5 evrov, to nanese 
2.000,00 evrov in se jim zdi to za žoge in našteto bistveno preveč. Ni jim tudi povsem jasno 
kako se bo presodilo kdo prispeva za OPB in kdo ne, oziroma kaj pomeni »vsaj eno uro« v 
podaljšanem bivanju. 
Starši tudi povedo, da so se v lanskem šolskem letu dogovorili, da se likovni material v večji 
meri nabavi preko šole, kljub temu pa so letos prejeli popoln seznam likovnih pripomočkov, ki 
jih morajo kupiti in se jim zdi nerazumljivo zakaj bi bil prispevek tako visok, če likovni material 
kupijo sami. Ravnatelj pove, da je bila to odločitev posameznih aktivov in bo pridobil pojasnilo 
zakaj so se odločili za višji prispevek. 
 
SKLEP 7: 
Svet staršev potrdi prispevek 2 evra na učenca za učence od 6. do 9. razreda za nakup 
likovnega materiala. 
 
SKLEP 8: 
Svet staršev bo o prispevku za OPB in za likovni material učencev na razredni stopnji odločal 
na korespondenčni seji, po prejetem pojasnilu o predlaganih cenah s strani posameznih 
aktivov. 
 
Ad8) 
 
Vprašanja, predlogi, pohvale, pripombe VRTEC 

1. Starše zanima, zakaj se je prestavilo izvajanje oz. obisk Škratkove dežele? V prejšnjih 
letih je večina otrok šla z veseljem in verjetno bi bilo tako tudi nadalje. 
Razprava na to temo se je odvila pri točki 4 – oz. obravnavi Letnega delovnega načrta. 
 

2. Starše zanima, zakaj se je ukinilo zimovanje za otroke od 5-6 let? Argument, da bodo 
na smučanje otroke peljali starši, ne zdrži. Za marsikatero družino je to enkratna 
priložnost, da otrok pride v stik s smučanjem, še posebej pri cenah, ki zadenejo nekaj 
več člansko družino dandanes.  
Razprava na to temo se je odvila pri točki 4 – oz. obravnavi Letnega delovnega načrta. 
 

3. Starše zanima, ali ima vrtec organizirano sistematično spremljanje zadovoljstva otrok 
in staršev. Predlagajo, da se vzpostavi enoten sistem za spremljanje zadovoljstva 
staršev na določenih področjih (npr. odpiralni čas, prehrana, dejavnosti, vodstvo) s 
pomočjo redne letne ankete o zadovoljstvu, kot je to standard v veliko drugih 
vrtcih/šolah. 
Ravnatelj odgovori, da je spremljanje zadovoljstva otrok nekoliko težje, da pa 
spremljajo zadovoljstvo staršev. Strinja se s predlogom staršev, da bi se izvajala anketa 
o zadovoljstvu staršev otrok v vrtcu. 
 

4. Pobuda, da bi se predavanja, ki so izvedena za starše, snemala, v kolikor predavatelj to 
dovoljuje in bi bil posnetek določen čas dostopen na e-asistentu/spletni strani vrtca, 
nato pa bi se ga odstranilo. Tako bi si lahko starši, ki se predavanja niso mogli udeležiti, 
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le-to ogledali kasneje. Staršem je žal, da bi zamudili tako pomembne vsebine. 
Ravnatelj odgovori, da je snemanje možno, če se bodo predavatelji s tem strinjali. 
 

5. Pohvale za pisano igralnico v gasilskem domu -  že drugo leto zapored so vzgojiteljice 
poskrbele za čudovit začetek leta. Prav tako so otroci izjemno veliko zunaj in so že 
osvojili Korant. Starši so zelo veseli, da lahko otroke zaupajo tako srčnim vzgojiteljicam. 
 

Eden od staršev izrazi željo, da bi zapisnike iz sestankov v vrtcu objavili v eAsistentu. 
 
Ena od staršev pove, da naj bi nekajkrat prišlo do nasilja med nekaterimi otroki v vrtcu in da 
sta vzgojiteljici v tej skupini naklonjeni temu, da se morajo otroci sami dogovoriti med seboj 
in meni, da vzgojiteljici ne ukrepata zadostno ob zaznanem nasilju. Nasilje naj bi se zgodilo 
zunaj, za leseno hiško in v kopalnici, ko vzgojiteljic ni zraven. 
Ravnatelj pove, da je do nasilja ničelna toleranca. Pojasni, da se pri majhnih otrocih sicer zgodi, 
da pride do grizenja ali odrivanja, vendar se mora vzgojitelj o tem pogovoriti z otroki in 
primerno ukrepati. 
 
Enega od staršev zanima zakaj ni v oddelkih enako število punc in fantov. 
Ravnatelj bo preveril pri vodstvu vrtca. 
 
Vprašanja, predlogi, pohvale, pripombe ŠOLA 

1. Pohvala za dober dosežek na nacionalnem preverjanju znanja, sploh v 6. razredu. 
Pohvala tako učencem, kot tudi učiteljem za njihov trud, vse od 1. razreda dalje. Ker je 
rezultat v 9. razredu precej slabši, starše zanima, kako bo šola ukrepala, da boste 
poskusili zmanjšati razkorak v izkazanem znanju, ki ga prikazujejo rezultati pri 
nacionalnem preverjanju znanja med šestošolci in devetošolci? 
Razprava na to temo se je odvila pri točki 5 – oz. obravnavi Poročila o uresničevanju 
letnega delovnega načrta. 
 

2. Tema iz preteklih sej - Kako bi imeli starši možnost vpogleda v seznam izposojenih 
knjig? Najbolje bi bil pregled v e-Asistentu. Predvsem je to dobrodošlo za učence od 
1-4 razreda.    
Razprava na to temo se je odvila pri točki 3 – oz. obravnavi zapisnika s prejšnje seje. 
                                                                                                                  

3. Ali se je oblikoval “pravilnik” oz. pogoji za učence za udeležbo na zaključnem izletu v 9. 
razredu, ki naj bi ga učenci podpisali ob začetku leta, kakor je bil dogovor na zadnji seji? 
Ali so se uredili uradni zaznamki glede ukrepanja v takšnih primerih (pravila šolskega 
reda…)? 
Razprava na to temo se je odvila pri točki 3 – oz. obravnavi zapisnika s prejšnje seje. 
 

4. Ponovna prošnja glede poenotenja ure odjave prehrane – za vrtec in šolo (do 9h) in 
odjava za ponedeljek (vrtec sprejme odpoved v nedeljo, šola ne). 
Ta ukrep je že sprejet in naj bi deloval. Ena od staršev pove, da je šolski eAsistent dal 
otroku neupravičeno, ko je vnesla odjavo v petek ob 7. uri za v ponedeljek, zato bo to 
treba preveriti. 
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5. Prošnja, da se vabila na roditeljske sestanke pošlje 7 dni prej (letos vabila le dva dni 
prej). 
Ravnatelj ne ve zakaj so bila vabila tako pozna, prizna, da so nekoliko pohiteli z 
organizacijo roditeljskih sestankov, bo pa vzel na znanje, da se v prihodnje vabila pošlje 
prej. 
 

6. Starše zanima, kaj se lahko naredi v zvezi s tem, da v Dolskem otroci ne bodo dobivali 
mrzlega kosila? 
Ravnatelj je presenečen nad tem vprašanjem, saj imajo v Dolskem nov grelec in je 
posledično hrana prej prevroča kot prehladna. Starše ponovno povabi naj pridejo 
poskusit hrano sami, se je pa opravičil, ker občasno prihaja do odstopanj na jedilniku, 
saj imajo veliko odsotnih med zaposlenimi. 
 

7. Pohvala za jesenski pohod na Pravljični Šumberk (2. razred)ter odličen orientacijski 
pohod na Ljubljanski grad (5. razred). 
 

8. Vprašanje glede tekmovanj, ki se izvajajo v šoli  - Logika, Cankarjevo tekmovanje, 
Kenguru... Na kakšen način poteka izbor učencev, ki se ga bodo udeležili - predvsem 
mlajši učenci? Zakaj se ne morejo prijaviti vsi otroci, ki bi to hoteli? (vsi starši dobijo 
prijavnice le pri angleški bralni znački)  
Predsednica Sveta pove, da običajno učence, ki se bi lahko udeležili tekmovanj, 
predlagajo učitelji po lastni presoji. Ravnatelj meni, da bi lahko na tekmovanje šel vsak, 
ki si to želi, omejili so le število tekmovanj, ki se jih učenci udeležujejo, saj je to za 
organizatorje predvsem vir dobička. Eden od staršev doda, da mora biti udeležba na 
tekmovanjih predvsem želja otroka in da so ti običajno manj navdušeni nad tem kot 
njihovi starši in da morebiti informacija o tekmovanju tudi zato ne pride do staršev, ker 
prijavnico vzamejo samo otroci, ki si to želijo. 
 

9. Vprašanje, zakaj je na šoli manjše število ponujenih izbirnih predmetov in interesnih 
dejavnosti? 
Razprava na to temo se je odvila pri točki 4 – oz. obravnavi Letnega delovnega načrta. 
 

10. Zakaj v Podgori ni postavljenega avtobusnega postajališča? V primeru slabega 
vremena je podvoz poplavljen ali pa celo zaprt, otroci pa tečejo čez glavno cesto, kar je 
izjemno nevarno.  
Ravnatelj pove, da je to vprašanje oz. pobuda za občinsko upravo, saj so avtobusni 
prevozi domena občine, kljub temu da za to skrbi šola. Glede podvoza se lahko obrnejo 
na g. Jureta Benčino. 
 

11. Pobuda - na spletni strani šole naj se pod zavihkom STARŠI/GOVORILNE URE objavi 
seznam dopoldanskih govorilnih ur učiteljev. 
Ravnatelj pove, da bo to urejeno. 
 

12. Pobuda - na spletni strani šole naj se pod zavihkom UČENCI objavi seznam interesnih 
dejavnosti in njihovih terminov. 
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Ravnatelj pove, da bo to urejeno. 
Predsednica Sveta staršev prosi, da se ažurirajo tudi zapisniki Sveta staršev na spletni 
strani. Ravnatelj obljubi, da bo to urejeno, doda pa, da imajo res velike težave, ker ne 
dobijo računalnikarjev. 
 

13. Zakaj morajo otroci, ki kosilo prinesejo s seboj, le -to pojesti zunaj, pred jedilnico, na 
klopi, kljub temu, da je v jedilnici prostor? 
Ravnatelj prosi za ime osebe, ki je to zahtevala, saj je to storila na lastno pest. To 
namreč ni v skladu s politiko šole. 
 

14. V kolikšni meri se v šoli uporabljajo inovativnejši učni pristopi kot na primer FIT 
PEDAGOGIKA, GOZDNA PEDAGOGIKA,  NTC, MONTESSORI PEDAGOGIKA? Kakšna je 
vizija in pogled šole na te pristope? 
Ravnatelj meni, da gre tu predvsem za velik »biznis«, predvsem pri FIT pedagogiki. 
Obenem prebere nekaj kritik Montessori pedagogike. Tudi v preizkus za razširjeni 
program niso šli, ker gre za strukturiran pouk v popoldanskem času in potem starši ne 
morejo priti po otroka kar kadarkoli. Ena od staršev pove, da se v vrtcu NTC program 
izvaja, tudi novo igrišče v vrtcu je z neravnimi ovirami in prilagojeno sodobnemu 
pristopu. Ravnatelj se sprašuje, če v tem okolju, kjer je polno neravnih površin, gozd, 
travniki, res potrebujejo še senzorna igrala. Ena od mam meni, da bi za starejše otroke 
vseeno lahko namestili nekaj novih igral – plezal. 
 

15. Katero podjetje odkupuje star papir zbran na zbiralnih akcijah in kakšna je letošnja 
odkupna cena, ter cene zadnjih nekaj let? 
Ravnatelj pove, da ne ve in se bo pozanimal. 
 

16. Predlog, naj se zbiralna akcija papirja organizira na dan skupnih popoldanskih 
govorilnih ur (starši lažje pripeljejo papir). 
Ravnatelj bo preveril, če je to možno, načeloma se s predlogom strinja, doda pa, da ne 
ve, če bodo lahko presegli uspeh zadnje zbiralne akcije. 
 

17. Starši prosijo za pojasnilo, kako se formirajo skupine podaljšanega bivanja. Zakaj niso 
skupaj otroci iste generacije oz. oddelkov? 
Ravnatelj pove, da težko dobijo učitelje podaljšanega bivanja. Težave pa so tudi pri 
izvedbi podaljšanega bivanja, saj morajo skupine napolnit do maksimuma, ker država 
prizna premalo ur, oziroma plača samo za varstvo prvošolcev. Ne želijo pa zaračunavat 
staršem, kar nekatere šole že prakticirajo. 
 

18. Prehrana – mnenja so različna. 
V 2. B razredu so s strani otrok prišle informacije, da se v zadnjem času na šoli malce 
drugače kuha. Naj bi bile nekatere jedi zelo okusne. Starši se zavedamo, da prav za vse 
vsak dan ne bo vse po okusu. Želimo si, da skrb s strani vodstva šole za zdravo in okusno 
ter vizualno privlačno hrano ostane še naprej. Pohvala zaposlenim v kuhinji, posebej 
novemu, zelo prijaznemu kuharju. 
8. razred - prehrana za otroke še vedno ni urejena kot je treba. Kar nekaj   
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staršev oziroma njihovih otrok pravi, da je kosila premalo in prihajajo otroci lačni 
domov kljub temu, da naj bi otroci imeli možnost "vzeti še". Začetne porcije so majhne, 
če pa otrok želi dodatek, je zavrnjen z razlogom, da mora biti še za druge.  
Ravnatelj je mnenja, da so otroci lačni predvsem takrat, ko je na jedilniku nekaj kar jim 
gre zelo v slast. Ima fotografije hrane, ki ostane in so količine res velike. Pove, da so 
uvedli tudi zelenjavno sadni kotiček v katerem je dovolj hrane, ki ostane in je na voljo 
učencem. 
 

19. V 2. b je učenec doživel nasilni incident na stranišču. Večji šolar je prišel mimo in učenca 
udaril brez razloga. Nasilni učenec ni bil prepoznan, zato se ga ni dalo identificirati. 
Pohvala učiteljici Tini Pugelj za strokovno in sočutno reagiranje - naredila je vse, kar je 
lahko v danem trenutku in starši vedo, da je o situaciji obvestila tudi kolektiv. Starše 
zanima, kako je poskrbljeno za varnost na toaletah spodaj, kjer so nižji šolarji? Ali 
učitelji med odmori kaj preverjajo, kakšno je dogajanje na hodnikih in toaletah? 
Ravnatelj pove, da jim ni uspelo ugotoviti kdo je bil ta učenec, vendar starejši učenci 
ne bi smeli biti tam. Ena od staršev opiše otroka, ki naj bi pogosto odrival mlajše 
učence, s pripombo, da informacija ni preverjena, da pa je več otrok dalo enak opis 
tega otroka. 
 

20. Prevozi - nekateri otroci čakajo tudi eno uro na dan in to večkrat na teden na prevoz 
domov. Starši prosijo, če bi bila lahko zagotovljena še ena vožnja kombija, da učenci ne 
bi bili v šoli osem in več ur. Starši prosijo tudi, če se lahko uredi težava s prevozom glede 
kombija iz Križevske vasi - kombi naj bi bil po večini poln, včasih celo tako, da morajo 
otroci med vožnjo stati. 
Kljub temu, da prevoze izvaja šola, so ti v domeni občine. Dodaten prevoz pomeni 
dodaten strošek, zato jih ne bo. 
Glede prevoza iz Križevske vasi bo ravnatelj preveril pri vozniku. 
 

21. Starši v enem od oddelkov 5. razreda pozdravljajo pobudo sveta staršev, glede razprave 

o oblačilnem kodeksu. Uniforme so verjetno prevelik preskok, razprava o pravilih 

oblačenja (in eventuelno kodeks ali pravilnik ) v šolskem izobraževalnem okolju pa je 

na mestu. S primerno oblačilno kulturo se ustvari podporno okolje, vzdušje na šoli, ki 

omogoča izobraževanje. Obleke, ki omogočajo učencem učiti se, ki ne kradejo 

pozornosti drugim udeležencem v učnem procesu, ki ne poudarjajo socialnih razlik, ki 

izražajo spoštovanje in pripadnost do šole kot institucije. Obleke, ki učencem in 

učiteljem, pomagajo čim bolj zliti se s svojo vlogo v šolskem kontekstu. V splošnem je 

večina otrok primerno oblečenih že sedaj, verjetno pa res obstajajo ekstremi v tako ali 

drugačno smer. Nič ne bo narobe, če se vzgajamo za oblačilno kulturo. Tudi to je 

priprava na odrasli svet. In ne gre samo za kodeks, lahko bi vključevali teme oblačilne 

kulture, tradicije, dress code, v ure socialne veščine, razredne ure, tehniške in kulturne 

dneve dejavnosti, vzpodbudili za stopnjo bolj formalno, resno obleko za šolske, državne 

proslave in kulturne dogodke, morda uvedli dan v mesecu, npr. prvi petek, ko bi se 

vzpodbudilo, da pridejo otroci lepše in bolj odraslo oblečeni (npr. hlače, srajca, čevlji) ... 

Predsednica Sveta staršev pove, da kodeks oblačenja podpirajo tudi številni učenci, saj 

tudi sami opažajo, da so sedaj socialne razlike zelo vidne tudi po oblačilih. Ravnatelj 
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predlaga, da se do konca meseca novembra v okviru šolske skupnosti izpelje 

posvetovanje na katerem bodo učenci sprejeli stališče glede oblačenja v šoli. Enako bo 

storil učiteljski zbor. V mesecu novembru bi se izpeljali tudi tematski roditeljski sestanki 

z razpravo staršev in oblikovanjem stališča. Svet staršev bi nato na marčevski seji 

sprejel poenoten dokument. Prisotni člani in namestniki se s tem strinjajo. 

 

22. Starši so izvedeli, da naj bi iz šole v zadnjih letih odšlo več zaposlenih in da se šola sooča 
z velikimi kadrovskimi težavami. Starše zanima, če je možno pridobiti podatek, kolikšna 
je bila fluktuacija zaposlenih v šoli v preteklih letih ter primerjava s situacijo več let 
nazaj. Starši predlagajo, naj šola izvede anonimno anketo med zaposlenimi o 
zadovoljstvu na delovnem mestu (več postavk, med drugim tudi glede zadovoljstva z 
vodstvom).  
Ravnatelj pove, da so odšli večinoma novi zaposleni in zelo malo tistih, ki so bili 
zaposleni dlje časa. Za nekatere je sicer vesel, da so odšli, težava pa je, ker se ljudje na 
razpise ne prijavljajo in jih ne morejo nadomestiti. Doda še, da so težave tudi pri 
pogojih za zasedbo delovnega mesta, saj pogosto usposobljenih ljudi z znanjem ne 
morejo zaposliti zaradi neustrezne izobrazbe, ki je pogoj; tu so največje težave pri 
zaposlovanju izvajalcev dodatne pomoči učencem. 
 

23. Predlog, naj se med starši razširi informacija, da občina razpisuje nagrado mladini za 
izjemne dosežke (razpis v Pletenicah) 
Eden od staršev predlaga, da se obvestilo objavi tudi na spletni strani šole. 
 

24. Pobuda, naj se status vrhunskih športnikov poenoti s statusom glasbenikov, ki so 
oproščeni izbirnih vsebin. Zakaj oprostitve niso oproščeni tudi športniki, ki trenirajo prav 
toliko ali celo več?  
Ravnatelj pobudo podpira in ne ve kako to, da se ni športni lobi, ki je sicer močan, že 
sam spomnil tega. 

 

Ravnatelj pove, da v tem šolskem letu izvedenih nekaj zanimivih izobraževanj za starše (vsi 

termini še niso potrjeni): 

• 11. oktobra bo zakonska in družinska terapevtka imela delavnico z naslovom Kako 

pristopati k otroku v času pubertete?. 

• 8. novembra bo Zdenka Zalokar Divjak prof. soc. ped. imela predavanje z naslovom 

Kako proti apatiji in dolgočasju pri najstnikih?. 

• 14. marca 2023 bo Damijana Šmid prof. soc. ped. imela predavanje Šola – čigava 

odgovornost in naloga?. 

• Predvidoma v mesecu maju pa načrtujejo predavanje psihoterapevta Mihe Kramlija 

Radosti in pasti nove tehnologije. 

 

Ravnatelj pohvali starše, ki so se odločili prispevati v sklad šole. Do torka, 27.9. so v šoli dobili 

pristopne izjave 35 staršev otrok iz šole, ki bodo v sklad prispevali v enkratnem znesku, 89 

staršev otrok iz šole se je odločilo, da bo prispevalo mesečne zneske v višini od 2 do 20 evrov, 
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3 starši otrok iz vrtca bodo prispevali v sklad v enkratnem znesku in 6 staršev bo prispevalo 

mesečne zneske. Po izračunu bo v tem šolskem letu v sklad prispelo okrog 4.500 evrov. Eden 

od staršev otrok iz vrtca pove, da pri njih na sestanku niso dobili pristopnic. 

Predlagajo, da se obrazec objavi tudi na spletni strani šole. 

 

Eden od staršev pove, da so na roditeljskem sestanku dobili informacijo, da ne bodo več izvajali 

medgeneracijskega povezovanja in izrazi željo staršev, da bi bilo tega več. 

 

Eden od staršev vpraša, če bodo imeli starši možnost dati predloge pri oblikovanju oddelkov v 

6. razredu in zakaj je oblikovanje novih oddelkov in mešanje otrok sploh potrebno. 

Ravnatelj pojasni, da bodo predloge upoštevali, vendar bo upoštevanje predlogov staršev 

sekundarnega pomena, saj oddelke oblikujejo tako, da lahko pouk poteka optimalno, kar pa 

včasih pomeni tudi, da morajo nekatere otroke, ki si želijo biti v istem oddelku, ločiti. Nove 

oddelke morajo narediti, ker se jim na predmetni stopnji pridružijo učenci iz podružnic. 

 

Sledi nekaj pohval: ena od staršev pohvali razrednika 7. A, g. Železnika, ena od staršev pohvali 

vzgojiteljico iz enote Senožeti, ena od staršev pohvali go. Tino Pugelj, ena od staršev pohvali 

go. Alenko za izjemno zavzeto vzpodbujanje k branju, starši pohvalijo tudi zelo dobro 

organizirano izvedbo poletne šole v naravi 4. razredov (ravnatelj pove, da se je izvedba šole v 

naravi na koncu počitnic, kljub kritikam in dvomom izkazala za odlično rešitev), ena od staršev 

pohvali zeleno skupino, kjer se otroci zelo lepo spoznavajo s črkami. 

 

Seja se zaključi ob 19.45 uri. 
 
 
 
     Zapisala:       Predsednica sveta staršev: 
Nataša Predalič       Anja Divjak 


